
Title (en)
Method to exploit marine oil and/or gas deposits.

Title (de)
Verfahren zum Ausbeuten von marinen Öl- und/oder Gasvorkommen.

Title (fr)
Procédé pour exploiter des gisements marins d'huile et/ou de gaz.

Publication
EP 0084587 A2 19830803 (DE)

Application
EP 82103350 A 19820421

Priority
DE 3202605 A 19820127

Abstract (en)
1. Method for exploiting marine oil and/or gas deposits by appyling drilling at various locations of the deposit and processing the product won, with
the two actions being carried out from separate platforms, characterized in that the platforms are placed one after the other on a substructure which
has been lowered to the sea bottom beforehand and that the substructure lowered at a first location is taken up after the platform has left and is
lowered again at he next but one location for once again accommodating one of the platforms.

Abstract (de)
Für das Ausbeuten von marinen Öl- und/oder Gasvorkommen werden das Aufbringen der Bohrungen an verschiedenen Lokationen des
Vorkommens und das Verarbeiten des gewonnenen Produktes von getrennten Plattformen aus vorgenommen. Die Plattformen werden nacheinander
auf eine zuvor auf den Meeresboden abgesenkte Unterkonstruktion aufgesetzt. Die an einer ersten Lokation abgesenkte Unterkonstruktion wird
nach dem Verlassen der Plattform aufgenommen und an der übernächsten Lokation zur erneuten Aufnahme einer der Plattformen abgesenkt.
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